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Juhatus kinnitab 29.08.2012 toimunud juhatuse koosoleku protokolli. 
 
Päevakord: 

1. Yonex Estonian International 
2. Täiskasvanute koondise treeningplaanid 
3. Noortekoondise treeningplaanid 
4. Liidu rahastamine 
5. Arengukava 
6. Viimsi Sulgpallihalli inventar sulgpallivõistluseks 
7. EOK presidendi, asepresidendi, Esindajate Kogu valimised 
8. Äriregister 

 
 

1. Yonex Estonian International 
Karol Kovanen ja Priit Rajamägi osalesid Belgias toimunud Euroopa Sulgpalliliidu 
Circuit-võistluste organiseerijate koosolekul.  
BE eesmärgiks on võistluste korraldamise parandamine ja ühtlustamine, kindel 
standard kõikidel võistlustel. 
YEI 2013 märksõnad:  
Publik- huvi loomine palju aega enne võistlust, võistluse logoga reklaamtooted, 
tähelepanu publikule, 
Finaalid – fokusseerimine, väljakute ümberpaigutus 
Meedia – meediaplaan, intervjuude tegemise koht (taust, valgustus) 
Saal – vaibad, lilled?, elektroonilised tablood jne 
Otsustati: 
Kirjutada võistluse juhendisse turniiri direktorina Priit Rajamägi nimi. Kui korraldus-
toimkond on kogunenud, siis nemad valivad endi hulgast direktori.  
Kontakteeruda Kohtunike Koguga, kes otsustab võistluse asepeakohtuniku. Asepea-
kohtunik (või keegi Kohtunike Kogust) on YEI korraldustoimkonnas. 
Klubidele ja mängijatele saata laiali üleskutse liituda YEI korraldusmeeskonnaga. 
Avaldada kutse Liidu kodulehel. Kutsele vastamise tähtaeg avaldamisest 10 päeva. 
Saata laiali ja avaldada kodulehel joonekohtunike kutse. Väljastpoolt Tallinna 
tulevatele joonekohtunikele pakkuda vajadusel võimalust ööbimiseks. 
YEI töörühma komplekteerimine toimub oktoobri kuu jooksul. 
Külastada Kalevi halli ja kaardistada halli võimalused ja meie soovid. 
 
Sulgpalli meediakajastus 



Peame tekitama meedias huvi sulgpalli vastu. „Rohkem kära!“, pressiteadete 
järjepidev edastamine. 
Inimese leidmine, kes järjepidevalt edastab meediainfot, ise peame tootma materjale, 
mida ajakirjanikele edastada.  
Ettepanek: kontakt Ants Mängeliga Liidu meediapoole edendamiseks. 
 

2. Täiskasvanute koondise treeningplaanid 
Teemat koosolekul ei käsitletud. 
 

3. Noortekoondise treeningplaanid 
Teemat koosolekul ei käsitletud. 
 

4. Liidu rahastamine (avalik sektor) 
Ülevaade alaliidu rahastamisest ja arutelu 
Otsustati: 
Koostada võrdlev tabel Sulgpalliliidu ja teiste niši-alaliitude vahel. Selgitada välja millistes 
kriteeriumides jääme alla ja kas saame seda muuta. 
 

5. Arengukava 
Siiri Rajamägi ja Aigar Tõnus osalesid Kultuuriministeeriumi poolt läbi viidud arengukava 
koostamise koolitusel.  
Otsustati: 
Enne töörühma moodustamist ja klubide poole pöördumist koostada arengukava struktuuri. 
Abiks tulevad Jaanika Müürsepp ja Maria Alajõe.  
 

6. Viimsi Spordihalli inventar sulgpallivõistlusteks 
Teemat koosolekul ei käsitletud. 
 

7. EOK presidendi, asepresidendi valimised, Esindajate Kogu valimised 
Hetkel ei ole ükski alaliit Sulgpalliliidu poole EOK presidendi ja asepresidendi valimiste osas 
pöördunud.  
Otsustati: 
Esitada EOK Esindajate Kogusse kandidaadina Liidu president Karol Kovaneni.  
 

8. Äriregister 
Juhatuse liikmete kinnitamisega äriregistris tuleb kiirustada. Siiri kontakteerub Vahuriga ja 
palub abi notaribürooga ühenduse saamiseks. 
 
Järgmine juhatuse koosolek toimub teisipäeval, 09.10. kell 16.30, toimumiskoht Europargi 
kontor. 
Päevakord: 
Treeningplaanid, Arengukava, Viimsi Sulgpallihalli inventar 
Juhatuse koosolekule eelneb arengukava koosolek algusega kell 15.30 
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Karol Kovanen       Siiri Rajamägi 


